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Protokół nr 59/VII/2018 

z obrad LIX sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 07 wrzesień 2018 roku 

 

Rozpoczęcie sesji – godz. 15:00 

Zakończenie sesji – godz. 16:15 

Sesja odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński. 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński rozpoczął obrady witając wszystkich obecnych. W 

obradach uczestniczy 13 radnych, zatem wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne. Brak 

Radnych: Michał Studziński i Karol Kusaj. W sesji Rady uczestniczyli również: Pan Błażej Konkol - Wójt 

Gminy, Pani Zofia Gorzyńska - Skarbnik Gminy, Pan Marcin Skalski- radca prawny. 

<Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu.> 

 Obrady protokołowała Katarzyna Czyż.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o przyczynie zwołania sesji nadzwyczajnej. Kolejno przeszedł 

do zatwierdzenia porządku obrad.  

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z LIV i LV zwyczajnej oraz LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani Zofia Gorzyńska 

Skarbnik Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - referuje Pani Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w 

Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków 

pieniężnych na zakup nowego środka transportu. 

5. Zamknięcie sesji nadzwyczajnej 
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Przewodniczący Rady Gminy  - spytał, czy ktoś wnosi uwagi do porządku obrad. 

Radna Mariola Łabędzka – zapytała o kolejność uchwał w porządku obrad tj.  czy głosowanie projektu 

uchwały z punktu 4 „w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia…” nie powinno być głosowane 

przed przystąpieniem do przegłosowania zmian budżetu Gminy. Radna uważa, że w pierwszej kolejności 

należy na dany temat rozmawiać a kolejno, po dyskusji, przegłosowywać zmiany budżetowe- nie odwrotnie.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której radca prawny Marcin Skalski poinformował, że 

nie ma takiej konieczności. Wyjaśnił, że w pierwszej kolejności należy zabezpieczyć środki na dany cel, 

ponieważ, jeżeli  Rada Gminy nie zabezpieczy przedmiotowych środków w budżecie gminy, automatycznie 

uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia staje się bezprzedmiotowa. Rada nie 

przystępuje do podjęcia tej uchwały, ponieważ, nie zabezpieczyła na ten cel środków. Ponownie zaznaczył, 

że nie ma konieczności zmiany kolejności porządku dzisiejszych obrad.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy poparł wypowiedź mecenasa. 

Również zaznaczył, że nie ma potrzeby zawarcia porozumienia jeżeli nie ma zabezpieczonych środków w 

budżecie na dany cel.  

Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie porządek obrad.  

 Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad. 

W głosowaniu udział bierze 13 Radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  12      

     Przeciw  –   0 

               Wstrzymało się  –   1 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów przyjęła w/w porządku obrad. 

 

Ad 2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

 
/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując 

uzasadnienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radna Mariola Łabędzka – zapytała o przyczynę przełożenia budowy ścieżki rowerowej Sobowidz – 

Pszczółki. 

Wójt Gminy – poinformował, że realizacja będzie w roku przyszłym, ponieważ jedyny wykonawca, który 

się zgłosił, zaproponował kolosalną kwotę za wykonanie tej inwestycji. Dodał, że  będzie ogłoszony kolejny 
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przetarg. 

Radna Mariola Łabędzka – zapytała o sytuację dotyczącą dofinansowań do klubów sportowych. 

Wójt Gminy – poinformował, że wyjaśnił przedstawicielom klubów sportowych, że jeżeli kluby będą 

partycypować w kosztach utrzymania, to otrzymają podwojenie tej kwoty- podobnie jak przyjęte jest w 

sołectwach. Dodał, że tłumaczył przedstawicielom klubów, że nie może być tak jak do tej pory, że tylko 

wnioskują o dofinansowanie a sami od siebie nic nie wnoszą.   

Radna Mariola Łabędzka – nawiązała do pozycji  zwiększenia funduszu sołeckiego Zaskoczyna z 

niewykorzystanych środków za 2016r. Zapytała jak jest to możliwe, że środki z lat ubiegłych -2016r. -  

zostały przesunięte na obecny rok budżetowy. Wciąż jest powtarzane, że środku funduszu sołeckiego, które 

w danym roku nie zostaną niewykorzystane – przepadają. Ewentualnie środki zabezpieczone na inwestycje z 

roku poprzedniego przechodzą, ale nie z lat ubiegłych.  

Wójt Gminy – podał, że w przypadku Zaskoczyna jest to wyjątkowa sytuacja związana z rezygnacją 

poprzedniej Pani Sołtys i oczekiwaniem na wybory nowego Sołtysa wsi Zaskoczyn. Dodał, że pola golfowe 

i sołectwo zaoferowały, że pomogą przy wyrównaniu boiska. Wójt dał słowo, że jak tylko to zostanie 

wykonane, to te środki zostaną sołectwu zabezpieczone.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał o drogi w Kaczkach. Mieszkańcy 

proponowali na zebraniu wiejskiej drogę Parkową a w przedstawionym budżecie Gminy jest ul. Świerkowa. 

Wójt Gminy – wyjaśnił, że chodzi o wykonanie kawałka podjazdu do posesji dla osób niepełnosprawnych. 

Zgodził się, aby ten kawałek drogi do tych osób wykonać. Mają problem z poruszaniem się wózkiem 

inwalidzkim na tym odcinku drogi. 

Radna Mariola Łabędzka – zapytała, co będzie się działo jeżeli sołectwo przekaże 100% na drogi a okaże 

się, że plac zabaw będzie wymagał remontu, co wówczas będzie się działo. Czy Gmina gwarantuje naprawę 

tego placu. 

Wójt Gminy – poinformował, że należy racjonalnie rozdzielać fundusz sołecki. Jeżeli jest potrzeba 

zabezpieczenia środków na renowację placu zabaw, to trzeba przekazać na ten cel środki z funduszu 

sołeckiego. Natomiast jeżeli mamy dobry plac zabaw i nie mamy potrzeby jego remontu, to wówczas 

przeznaczamy środki np. na drogi.  

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy w zabezpieczonej kwocie dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

uwzględniono dotacje od krajowego systemu ratowniczo gaśniczego ( KSRG).  

Po wyjaśnieniach przez Radnych Wioletę Frydrych i Wiesława Kelera okoliczności Wójt Gminy przyznał, 

że brakująca kwota mieści  się w kwocie 20 tys. zł. wskazanej w uchwale. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – odczytał przygotowaną informację od pracownika 

Urzędu Gminy dotyczącego wyjazdów poszczególnych jednostek OSP. Zwrócił uwagę, że jest duża 

rozbieżność wyjazdu jednostki Rościszewa ( ponad 100 % wyjazdów) Uważa, że kwestię tę, należy 
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wyjaśnić. 

Wójt Gminy – podał, że wynika to z tego, że jeżeli jednostka w danym czasie się nie zgłosi, to wzywana jest 

kolejna jednostka. Dodał, że rozmawiał już wcześniej na ten temat z Komendantem Gminnej Straży 

Pożarnej, obiecał przyjrzeć się tym wyjazdom.  

Kolejno przystąpiono do przegłosowania uchwały. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  12 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LIX/389/2018 w w/w sprawie. 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - 

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały informując, że w 

uchwale tej zostały ujęte wszystkie zmiany, które zostały wpisane w uchwale budżetowej.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie  podjęła uchwałę nr LIX/390/2018 w w/w sprawie. 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą Wojewódzką 

Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania 

środków pieniężnych na zakup nowego środka transportu – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Poinformował, że uchwała dotyczy zakupu 

samochodu dla funkcjonariuszy policji w Trąbkach Wielkich. Samochód będzie oznakowany i będzie na 

stanie w Trąbkach Wielkich. Marka najprawdopodobniej  Opel.  

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, aby poprawić w paragrafie 2 uchwały wyraz: „wojewódzki” 
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pisząc z dużej litery i wyraz „wsparcia” -  pisząc razem. Kolejno zapytał, czy będziemy jedyną Gminą, która 

wspiera zakup samochodu. 

Wójt Gminy – poinformował, że tak. Komisariat Policji w Pszczółkach ma być komisariatem odrębnym.  

Przewodniczący Rady Gminy – podał, że temat ten analizował. Nie wie, co będzie, jeżeli Gmina nie będzie 

pomagać komisariatowi lokalnemu, co będzie, jeżeli przejdą do większego komisariatu w Pszczółkach. 

Stwierdził, że  dobrze by było, aby porozumienie było rozszerzone o element częstszych patroli w 

sołectwach.  

Wójt Gminy – stwierdził, że w jego ocenie, policja ma w obecnej chwili problemy kadrowe  a problemy ze 

sprzętem to drugorzędna sprawa.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 10 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   2 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LIX/391/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 5. Zakończenie sesji nadzwyczajnej. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński 

zamknął LIX sesję zwyczajną Rady Gminy trąbki Wielkie. 

 

 

Protokolant:         Przewodniczący Rady Gminy  

Katarzyna Czyż                             Zbigniew Leszczyński 


